

編號

CMD/TMO/017/11

Ref. No.:

日期

Date:

13/5/2011

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

The Stock Exchange of Hong Kong Limited

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項

人證港幣交易通具體操作及系統要求簡報會

Subject:

BRIEFING SESSIONS ON THE DETAILED OPERATIONS AND SYSTEM

REQUIREMENTS OF RMB EQUITY TRADING SUPPORT FACILITY

杳詢

參與者一般查詢熱線 (電話: 2840 3626 電子郵箱: trd@hkex.com.hk)

Enquiry: **Participa**

Participant General Enquiry Hotline (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)

繼2011年4月及5月初完成「概述人證港幣交易通的講座」,香港交易及結算所有限公司(香港交易所)將會在2011年5月25、30及31日爲有興趣參與人證港幣交易通的交易所參與者舉行三場有關人證港幣交易通具體操作及系統要求的簡報會,建議有興趣參與的交易所參與者安排運作及資訊技術人員出席,並請填妥附件的報名表並於2011年5月20日(星期五)或之前交回。

Subsequent to the completion of the "Seminars on Overview of RMB Equity Trading Support Facility" held in April and early May 2011, Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEx) will now organize three briefing sessions on the detailed operations and system requirements of RMB Equity Trading Support Facility (TSF) on 25, 30 and 31 May 2011 for Exchange Participants (EPs) who are interested in participating the TSF. Interested EPs are recommended to nominate their operations and IT staff to participate in the briefing sessions by returning the completed Enrolment Form (Attachment) to HKEx on or before 20 May 2011 (Friday).

現貨市場 總監 勞偉強 謹啓 David Lo Vice President Cash Market

香港交易及結算所有限公司 Hong Kong Exchanges and Clearing Limited